

2011年公共英语考试二级口语对话练习(6) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022_2011_E5_B9_B4_E5_85_AC_c88_645218.htm A few days later. in a restaurant in Hilo on the Big Island Jun: What is this meat on the rice? Lisa: It ' s spam. Hawaiians eat more spam than any other people in the world! Jun: Well, it tastes weird. I liked Feather ' s hemp meat better. Lisa: We eat eleven thousand cans of this stuff a day! Here, try some of my poi. Jun: Gross. Kind of like congee but nasty. Lisa: It ' s an acquired taste, yes. But it ' s a staple of the islands. Jun: What are those people outside carrying signs about? Lisa: I think they ' re Hawaiian independence activists. Let ' s look when we ' re done eating.

小君：这饭上面是什么肉？莉莎：是猪肉罐头的肉。夏威夷比世界上其它民族要吃掉更多罐头猪肉。小君：嗯，味道尝起来怪怪的。我比较喜欢羽毛的大麻种子素猪肉。莉莎：我们一天要吃掉一万一千罐这种罐头呢。来，尝尝我的芋泥。小君：好恶心喔。有点像粥，不过很恶滥。莉莎：是啦，这味道是需要去习惯。但是，这是岛上的主食。小君：外面那些拿牌子的人在干嘛？莉莎：我想他们应该是夏威夷独立运动份子。我们吃完饭后出去看看吧。

重点解说：

- spam (n.) 猪肉罐头
- poi (n.) 夏威夷用芋头烹煮的菜肴
- congee(n.) 粥，稀饭
- staple (n.) 主食
- acquired taste (n.) 需要去习惯而后才会喜欢的味道
- activist (n.) 行动派份子
- Hawaiian independence 相关推荐：

#0000ff>2011年公共英语考试二级口语对话练习(5)
#0000ff>2011年公共英语考试二级口语对话练习(4)
#0000ff>2011年公共英语考试二级口语对话练习(3) 100Test 下

载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

www.100test.com